
Raadscommissie 6 oktober 2022

Geachte Raadsleden,

Vanavond wordt gesproken over het ontwerp van de Omgevingsvisie Gemeente Nijkerk en ik 
begrijp dat nog veel zaken verder geconcretiseerd moeten worden. Daarom wil ik u het 
volgende meegeven.

Ik ben Victor Schippers en woon op de Eiberlaan in Hoevelaken. Onze achtertuin grenst aan 
de Koninginneweg, Recht tegenover Euretco.

Wij, bewoners van 7 woningen die met hun tuin aan de Koninginneweg grenzen zijn al meer 
dan 10 jaar in gesprek met de gemeente over de geluidsoverlast op de Koninginneweg 
omdat wij erg dicht (zo niet het dichtst) op de Koninginneweg wonen en er bij ons geen 
enkele geluidswerende elementen zijn aangebracht.

Zo hebben wij  in 2016  hierover diverse gesprekken gehad met de toenmalige wethouder 
W. van Veelen. Op zijn verzoek hebben we een notitie opgesteld waarin we onze bezwaren 
hebben onderbouwd en zelfs met behulp van een deskundig externe partij oplossingen  
aangedragen. 

We hebben in die periode met diverse fracties gesproken, gecorrespondeerd en diverse 
fractieleden zijn met ons de situatie wezen bekijken. 

Op 8 febr heeft mevr Gilhooley-Olij  gebruik gemaakt van de inspraak mogelijkheid op de  
raadsvergadering waar plannen mbt het Euretco terrein aan de orde kwamen. We hebben 
toen aangegeven dat we niet tegen de plannen die toen voorlagen, waren. Niet tegen de 
160 woningen die er zouden komen maar dat er dan wel geluidswerende voorzieningen aan 
het stuk van de Koninginneweg zouden komen dat achter onze tuin ligt.

Alle fracties hadden begrip voor ons verzoek. Er werd ons verzocht ook met de 
projectontwikkelaar Aalberts (dhr Pleizier)  contact op te nemen om te kijken hoe aan ons 
bezwaar tegemoet kon worden gekomen.(1-3-2018)

Na de opvolging van dhr van Veelen door wethouder W. Oosterwijk hebben we met hem de 
gesprekken voortgezet.

De wethouder en een ambtenaar (dhr de Bruin) zijn ook met ons naar de situatie komen 
kijken. Hieruit bleek dat het technisch haalbaar was om een geluidsscherm van 1,5 m op de 
Koninginneweg (tussen de weg en het fietspad) te plaatsen tegen overzienbare kosten.

In latere gesprekken met de wethouder werd aangegeven dat zodra de plannen voor het 
Eurecto terrein verder gevorderd waren in de kaderstelling de geluidswal zou worden 
opgenomen.



Alle plannen zijn, zo heb ik in de Omgevingsvisie gelezen, gewijzigd. Er komen veel meer dan 
de eerder genoemde 160 woningen, er zal mogelijkerwijs een torenflat van 14 hoog komen, 
etc etc. Ik lees echter niets meer over geluidswerende investeringen.

In principe ben ik niet tegen nieuwbouw op het Euretco terrein, maar het worden er nu wel 
erg veel

Mijn bezwaar richt zich dus op:

• Het aantal nieuwbouwwoningen en de daarmee gepaard gaande toenemende 
geluidsoverlast van het toenemende verkeer op de Koninginneweg;

• De hoogbouw van 14 verdiepingen, wat absoluut geen verfraaiing van het 
dorpskarakter en de gezichts-horizon zal zijn;

• En, belangrijk, het ontbreken van het voornemen om geluidswerende maatregelen te 
nemen.

We hopen uiteraard dat na 10 à 15 jaar dat we in gesprek zijn er, nu eindelijk de gewenste 
voorzieningen komen.

Dank voor uw aandacht.

   


